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Josef Maršálek 

Cukrář a pekař, který pracoval mnoho let v zahraničí, mimo jiné 

v Londýně pro britskou panovnici Alžbětu II. Je porotcem cukrářské 

show Peče celá země a spoluautorem pořadu Buchty po ránu. Vaří pro 

děti v pořadu Cukrárna u Josefa. O pečení vydává čtenářsky úspěšné 

kuchařské knihy. Narozen ve znamení Berana. 

 

 

 

 

Adriana Mašková 

Mistryně republiky ve standardních i latinskoamerických tancích si 

s hercem Janem Cinou v roce 2021 vytančila titul Královna tanečního 

parketu. V roce 2019 byl ve StarDance jejím tanečním partnerem 

Miroslav Hanuš. Narozena ve znamení Panny. 

 

 

 

 

Jaký byl váš dojem z prvního společného setkání?  

Josef Maršálek: Obrovské překvapení. Mám respekt k formátu této soutěže, ale i k lidem, kteří ji 

připravují dlouho dopředu. Ať už tréninky, přímé přenosy a všechno okolo celé soutěže. A teď jsem 

zjistil, že mám za taneční partnerku Adrianu, která předchozí řadu vyhrála s Honzou Cinou, tak to 

mi moc nepomohlo. Ona celé ta soutěž je svazující, ale tančit s vítězkou je zkrátka velké sousto. 

Nechápejte mě ale špatně, pro mě je to velmi pozitivní zpráva.  

Adriana Mašková: Hodně sympatie a pocit radosti. Takže super a stejně jako Josef i já to 

hodnotím velice pozitivně.  

Který tanec by měl být váš nejlepší? A proč? 

Josef Maršálek: Vůbec netuším. Byl jsem dítětem, které vyrostlo na Hříšném tanci. A to je latina 

nádherná, smyslná, tělo na tělo. Ten příběh je úžasně romantický. Pak se ve StarDance tančí 

standardy a ty jsou zase o noblese. Pokusím se o hezký waltz, ale zatím vůbec nedokážu 

odhadnout, který tanec mi půjde nejlépe.  

Jak bude vypadat váš první trénink? Jak bude znít vaše první rada pro Josefa Maršálka? 

Adriana Mašková: Ještě si ho budu muset trošku proklepnout. Chtěla bych, aby si to hlavně užil. 

Divák nejvíc vnímá, jestli do tance dává člověk srdce, nebo ne. A proto bych chtěla, aby tomu tak 

bylo. A jestli mi bude šlapat na nohy? Vždy záleží na tom, jak je tanečník šikovný. Ve standardních 

tancích je výhoda v tom, že tam jsou nohy umístěné tak, že by to mělo být v pohodě a v latině 

uvidíme.  


